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ÅRSMÖTESHANDLINGAR 2019 

 

Verksamhetsberättelse 

Ekonomisk berättelse 

Revisorernas berättelse  



Verksamhetsberättelse 
Styrelsen för PRO Samorganisation Gävle avger härmed berättelse över  

verksamhetsåret 2019. 

Styrelse och andra funktioner 

Styrelsen 
Ordförande  Susanne Falk                                  

Vice ordförande  Margareta Herdin 

sekreterare  Johnny Hoff t.o.m. aug -19 

Kassör  Kerstin Söderström 

Studieorganisatörer Monica Ericsson    

Styrelseledamöter Roland Söderberg 

                                           Rosita Lennholm 

Ersättare  Lena Öberg 

   

  

Övriga funktioner 

Revisorer  Bernt Eriksson och Kerstin Kristoffersson 

Revisorsersättare Anita Lööf och Bert Gustavsson 

 

Valberedning Inger Nordmark, Anette Viktorsson och Jerry Dalborg 

KPR Ordinarie ledamöter:  

Carin Carlström, Anette Viktorsson och Inger Nordmark. 

Ersättare: 

Birgitta Persson, Lillemor Nordlöf och Karin Åberg 

Studiekommittén Margareta Herdin och Monica Ericsson 

Boulekommittén Tore Hedlund, Anita Larsson och Jerry Dalborg 

Friskvårdsansvarig Monica Ericsson  

Hemsidesansvarig Lena Kuusinen 

 

 

 

 

 
 



Föreningslokal/expedition      
Vår expedition ligger på Hattmakargatan 17 i Bridgeklubbens lokaler.  

Samorganisationen har en anställd, kanslist Lena Kuusinen, som har en deltidsanställning 

(50 %) på expeditionen. Samorganisationen har bidrag i form av trygghetsanställning från 

Arbetsförmedlingen. 

 

 

Medlemsantal      
Den 31 december 2018 hade Samorganisationen 4 450 medlemmar. 

Den 31 december 2019 hade Samorganisationen 4 584 medlemmar. 

 
 
Ekonomi    
Den ekonomiska berättelsen redovisas särskilt.  

Styrelsens förslag till årsmötet är att årets resultat uppgående till 9 476:71 kr överförs till  

balanserade vinstmedel. 

Samorganisationen har avsatta medel som ska användas till utbildningar och annan 

utåtriktad verksamhet.  

Detta belopp uppgår till 70 000 kronor. 

 
 
Mötesverksamhet 

Styrelsemöten    
Under året har hållits sju protokollförda sammanträden samt två arbetsmöten bl.a. för 

utvärdering och planering inför höstmötet.  

Styrelsen hade två arbetsdagar förlagda på PRO:s Folkhögskola i Gysinge i augusti. 

 

Årsmöte     
Årsmötet för 2019 hölls måndag den 25 mars på Forellen i Sätra och PRO Sätra var 

värdförening. 

Kerstin Monk (MP) omvårdnadsnämnden var inbjuden och talade om miljöpartiets 

viktigaste frågor när det gäller äldre: tandvård, mat till äldre - att maten ska lagas på plats 

och trygghetsboende. Kerstin satt även ordförande på årsmötet.      

 

Höstmöte   
2019 års höstmöte hölls måndag den 14 oktober i Bomhus Folkets Hus med PRO Bomhus 

som värdförening.  

Ordförande var Sune Eriksson, PRO Hille. 

Vi hade bjudit in Kerstin Weivert, projektledare för Gävle – en äldrevänlig kommun som 

informerade oss deras arbete. 
 
 



Gemensamma aktiviteter för pensionärsorganisationerna i Gävle    
Organisationerna SPF Seniorerna, SKPF, Aktiva Seniorer och Gävle Demensförening 

tillsammans med PRO Samorganisation Gävle anordnade en föreläsning 7 november  

på Söders Källa. Yngve Gustafson föreläste kring temat Vad alla borde veta om åldrandet. 

 

PRO Samorganisation Gävle tillsammans med SPF Seniorerna, ABF Gästrikebygden och 

Studieförbundet Vuxenskolan anordnade en Seniordag 19 november på Söders Källa med 

temat Framtiden – vad händer inom sjukvården och äldreomsorgen? 

Medverkande var politiker från kommunerna Gävle, Hofors och Sandviken och tjänste-

män från Region Gävleborg. 

 

Ordförandens möte med företrädare för föreningarna    
Föreningarnas ordförande har bjudits in till två träffar under året då aktuella frågor har 

belysts och tid getts till erfarenhetsutbyten.   

Ordförande Susanne Falk tillträdde som ny ordförande efter Jan Erlandsson. 

 

Studier och kultur   
Samorganisationens studieorganisatörer har uppdraget att samordna aktiviteter som varje 

förening själv inte kan anordna samt stötta och informera föreningarnas studieorganisa-

törer. Ett antal planeringsmöten har genomförts under året. Vid ett tillfälle har vi haft ett 

möte med föreningarnas studieorganisatörer och IT-grupp för information och diskussion. 

Studieorganisatörerna har fortsatt sitt arbete med att minska det digitala utanförskapet, 

bl.a. genom att tillsammans med ABF anordna datorcirklar, datorcaféer, cirklar i släkt-

forskning och i mobiltelefoni.  

Inbjudan till Sjömanskyrkan i april där information om cirklar m.m. presenterades var 

välbesökt. 

Datorcaféet i Bomhus Folkets Hus har varit öppet tio veckor både vår och höst och är en 

av Samorganisationens mest framgångsrika och välbesökta arrangemang. 

 

Cirkelbanken är ett forum som ska öka möjligheten för medlemmarna att delta i förening-

arnas olika utbud. 

 

Att Samorganisationen tar ett allt större ansvar för studiecirklar och kulturaktiviteter 

tenderar att öka. 
 

 
KPR – Kommunala pensionärsrådet   
KPR är ett organ för överläggningar, samråd och ömsesidig information mellan 

företrädare för pensionärsorganisationerna och styrelser och nämnder i Gävle kommun.  

Pensionärsorganisationerna ska bredda politikernas beslutsunderlag genom att bidra med 

synpunkter. 

KPR ska vara remissinstans för frågor som rör äldre i kommunen.  

I rådet ingår representanter för PRO, SPF Seniorerna, SKPF, RPG och FSP.  



PRO Samorganisation Gävle utser tre ledamöter och tre ersättare. 

KPR har haft fem sammanträden och fem beredningsmöten. PRO:s ledamöter har haft 

fem förmöten inför KPR:s möten. Ordförande i Samorganisationen har även haft träffar 

med KPR-ledamöterna inför förmötena under hösten. 

Dagordningar till KPR:s möten och protokoll från möten är offentliga och finns att läsa på 

Samorganisationens hemsida under länken KPR. 

 

Nytt för den här mandatperioden är att PRO har en ledamot i beredningen. 

Bostadsförsörjningen för seniorer har varit en stor fråga under 2019, både i KPR och även 

utanför där beredningen har träffat kommunalråden för att diskutera det stora behovet 

som finns av Trygghetsboende och andra anpassade boendeformer för seniorer. 

 

Andra exempel på frågor som varit aktuella under 2019: 

Förenklad biståndshandläggning 

Mobila team 

Digital utveckling (nattkameror, nyckelfria lås) 

Digitalt utanförskap 

Äldrevänlig kommun 

 

KPR har även varit remissinstans i flera frågor t.ex. 

Miljöstrategiska programmet  

Kulturpolitiska programmet 

 

PRO:s KPR-ledamöter har erbjudits utbildning om vilka lagar som styr uppdraget. 

Vid sista KPR-mötet 2019 beslutades att utöka från fem till sex KPR-möten per år. 
 

                                     
Resor      
Föreningarnas reseansvariga träffas och samordnar sina resor på Samorganisationens 

kansli. Kerstin Wadelius har utsetts till sammankallande av den här gruppen. Gruppen 

har träffats fyra gånger under året och erbjudit dagsresor, flerdagsresor och även 

utlandsresor. Under året har ett avtal tecknats med Viking Line. 

 

Boulekommittén    
Seriespel i Samorganisationens regi anordnades 17 oktober 2018 – 20 februari 2019.  

18 lag från föreningarna i Gävle deltog i tävlingen som omfattade 17 omgångar.  

Segrande lag blev lag Bomhus 5, tvåa blev lag Hille 2 och trea blev lag Valbo 7.  

Serien avslutades med en fest där priser delas ut till de tre lag som fått flest poäng.  

 

En ny turnering startade hösten 2019 och avslutas våren 2020, där 20 lag deltar med  

19 omgångar. 



Övriga aktiviteter  
Funktionsträffar/erfarenhetsutbyten/kurser 
 

Hemsidesansvariga     
Föreningarnas hemsidesansvariga har träffats två gånger med Iréne Lundin som 

sammankallande. I form av Workshops har deltagarna getts möjligheter att utveckla 

föreningarnas hemsidor. 

Vi senaste träffen kom vi överens om att fortsätta träffas men att vi skulle invänta den nya 

webben och att behovet då skulle vara stort 

Sekreterare     
Träff med sekreterarna 14 maj där vi utbytte erfarenheter och gav tips och råd till 

varandra. Tre föreningar deltog. 

 

Friskvårdsdag     
Den 15 maj anordnades årets friskvårdsdag. Syftet med friskvårdsdagen är dels att  

visa upp olika friskvårdsaktiviteter som PRO bjuder in till och dels som ett redskap  

för medlemsrekrytering. 

 

PRO-Vetarna     
Sex föreningar från Gävle deltog i tävlingen där laget från Gävle-Ettan segrade.  

De mötte sedan Hofors och Storvik i Gästrikefinalen där de förlorade. 

 

Seniorkonsert     
Pensionärsorganisationerna PRO, SPF Seniorerna, SKPF, RPG och Aktiva Seniorer bjöd 

även i år in till Seniorkonserten med Gävle Symfoniorkester lördag 23 november. 

Nytt för året var att alla föreningar själva ansvarade för biljetter för försäljning samt 

redovisning direkt till Konserthuset vilket fungerade mycket bra. Fullsatt salong även 

detta år. 

 
Sångarträffen firar 10-årsjubiléum     
För tionde året i rad anordnade Samorganisationen sångarträffen den 4 oktober för 

lokalföreningarnas sånggrupper och körer där allmänheten bjuds in.  

Fyra sånggrupper deltog med ungefär 100 sångare, ledare och musiker. Betalande publik 

uppgick till cirka 150 stycken, vilket är ett rekord! 
 

Seniormässa     
Samorganisationen deltog i 60plusmässan med monter och ett framträdande på scenen.  

Nytt för året var mässans egen tidning där vår ordförande skrev ett reportage på två sidor 

med rubriken PRO Samorganisation Gävle har ordet. 

 



Slutord 
Samorganisationen har två huvuduppgifter 

1. Att ta initiativ till och driva pensionärernas intressefrågor så att pensionärernas 

inflytande i kommunen stärks. Samorganisationen utser och ska stötta, stimulera 

och utveckla PRO:s ledamöter i KPR – Kommunala pensionärsrådet.  

Frågeställningar ute i föreningarna kan med fördel lyftas till KPR. 

 

2. Att vara ett aktivt stöd för föreningarnas styrelser. 

 

Hur Samorganisationen ska gå tillväga för att uppfylla sina huvuduppgifter framgår av  

verksamhetsplanen. 

 

Styrelsen konstaterar att följande ska prioriteras under det nya verksamhetsåret: 

• Driva intressepolitik 

• Bistå föreningarna i medlemsfrågor – rekrytera och behålla medlemmar 

• Skapa mötesplatser för erfarenhetsutbyten 

• Erbjuda föreläsningar och studiecirklar inom olika områden. 

 

Under året har PRO Strömsbro-Stigslund upplösts. De hade då kämpat under ett antal år 

med att få till en styrelse men utan framgång. Medlemmarna flyttades över till närliggan-

de föreningar. 

 

Styrelsen vill slutligen tacka alla som aktivt bidragit till vår verksamhet under 2019. 

 

 

Gävle i februari 2020 

 

 

……………………………. 

Susanne Falk 

…………………………. 

Kerstin Söderström 

………………………… 

Margareta Herdin 
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Roland Söderberg 

 

 

………………………… 

Monica Ericsson 
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Rosita Lennholm 

 

 

 

  

 

 

 

 
 


